
گهی فروش باشگاه پرسپولیس امروز )شنبه(  آرمان ملی: آ
منتشر می شود و پس از طی روند قانونی، 81 درصد از سهام 
خ های پایتخت به صورت رسمی به کنسرسیومی از بانک ها  سر

گذار خواهد شد.  وا
 ضرب الاجل آسیایی 

یک روز بعد از ضرب الاجل کنفدراسیون فوتبال آسیا که با تسویه 
حساب سرخپوشان با دو طلبکار برای دریافت مجوز حرفه ای 
همراه بود، باشگاه پرسپولیس اطلاعیه مهمی را در خروجی 
وب سایت خود قرار داد. باشگاه پرسپولیس در این اطلاعیه به 
هواداران خود اعلام کرد که تا پنجم اردیبهشت ماه فرصت دارد تا 
گذاری در حال پیگیری  تفکیک مالکیت را انجام دهد و مسأله وا
است و تفکیک مالکیت تا پایان این مهلت انجام خواهد شد. از 
گذاری دو باشگاه از زمان وزارت کیومرث  سوی دیگر موضوع وا
هاشمی، وزیر ورزش، به صورت کاملا جدی تر دنبال شده و با 
کمیتی مبنی بر اینکه دو باشگاه به  در نظر گرفتن حساسیت حا
کره قرار  گذار نشوند، شرکت های مختلفی در سطح مذا اشخاص وا

گرفتند تا اداره استقلال و پرسپولیس را برعهده بگیرند. 
 ورود صندوق ها 

 اسمی که در ابتدا برای در اختیار گرفتن باشگاه پرسپولیس 
 ) ح شد، سه صندوق بزرگ )بازنشستگی، کشوری و عشایر مطر
بودند که قرار بود باشگاه پرسپولیس به عنوان رد دیون به آن ها 
گذار بشود. این مسئله در دولت نیز مورد تصویب قرار گرفت،  وا
اما با ایجاد فضای خبری و اعتراض بازنشستگان، این تصمیم 
به سرعت وتو شد تا استراتژی جدیدی در دستور قرار بگیرد. روز 
گذار  شانزدهم اسفند ماه، گفته شد سهام پرسپولیس به شستا وا
شد، اما در نهایت این پرونده به نتیجه نرسید. در آن زمان گفته 
می شد هلدینگ خلیج فارس نیز خواستار دریافت سهام باشگاه 
استقلال است، اما در آنجا نیز بازنشستگان شرکت نفت به اضافه 
یکی دو عضو اصلی و ارشد مدیریتی این هلدینگ با در نظر گرفتن 

گذاری شدند و بنابراین  جمعی جهات تبدیل به مخالفان این وا
گذاری به سمت دیگری رفت.  کل پروسه وا

 حضور بانک ها؟
بعد از آن گفته شد دو بانک ملت و تجارت برای در اختیار گرفتن 
دو باشگاه تهرانی داوطلب شدند. نبض بورس در ادامه نوشت به 
خاطر داشته باشید که کل این ماجرا دستوری است، اما اینکه چرا 
بانک ملت عاملیت پرسپولیس را برعهده گرفته و استقلال به بانک 
تجارت خواهد رسید، مربوط به بحث های مختلفی است که در 
جلسه اواخر سال بین مدیران بانکی انجام شده و نکات مختلفی 
را شامل می شده و حتی دامنه آن به بحث رنگ لوگو هم رسیده 
است. گفته می شود ترجیح بانک ملت در اختیار گرفتن عاملیت 
پرسپولیس بوده و استقلال هم از بین دو بانک صادرات و تجارت 
به دومی خواهد رسید. نکته اینجاست که شرکت های زیرمجموعه 
این دو بانک خریدار سهام استقلال و پرسپولیس خواهند بود و 
ظاهرا از شرکت های گروه مالی هر دو بانک، این انتقال سهام را 

صورت خواهند داد. 
گذاری از بورس   وا

که میلیون ها هوادار باشگاه پرسپولیس منتظر  در حالی 
گذاری رسمی سهام باشگاه به زیرمجموعه بانک ملت بودند،  وا
بار دیگر این موضوع محقق نشد؛ این چهارمین عرضه سهام 
پرسپولیس در چندماه اخیر است که بدون مشتری می ماند! 
ح می شود که این بار با فلان ارگان مثل  هر بار هم در اخبار مطر
تامین اجتماعی یا وزارت رفاه توافق شده و انتقال سهام قطعی 
خ نمی دهد. پیمان حدادی عضو  است اما در عمل اتفاقی ر
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس با انتشار یک استوری در صفحه 
شخصی خود اعلام کرد که بانک ملت درخواست خود برای خرید 
سهام پرسپولیس را به سازمان فرابورس ارسال کرده؛ اما فرم های 
ضمیمه هنوز تکمیل نشده و عدم ارائه مجوز از سوی بانک مرکزی، 
مهم ترین مانع خرید سهام پرسپولیس توسط هلدینگ متعلق 

کنشی  بانک ملت بوده است. بانک مرکزی هم تا این لحظه هیچ وا
به ادعای عضو هیات مدیره پرسپولیس نشان نداده و مشخص 
نیست عدم صدور مجوز لازم از سوی این مرجع رسمی برای 
انتقال سهام، صرفا یک مشکل اداری است که با رفع موانع، حل 
و فصل خواهد شد یا اینکه مخالفت فرزین و همکارانش جدی و 

ریشه ای است. 
کنش بانک ملت   وا

 ،  بانک ملت با ارسال نامه ای به سازمان بورس و اوراق بهادار
کرات جهت خرید سهام باشگاه پرسپولیس را تایید کرد. به  مذا
در این نامه معاون مدیرعامل بانک ملت در پاسخ به درخواست 
شفاف سازی سازمان بورس و خطاب به رئیس اداره نظارت 
بر ناشران گروه مالی و خدماتی سازمان بورس و اوراق بهادار 
 ، گذاری سهام باشگاه مذکور گهی وا می نویسد: با توجه به درج آ
کراتی با چند بانک از جمله بانک ملت صورت گرفته و با توجه  مذا
به چارچوب های قانونی و مقرراتی، در صورت رخداد بااهمیت 

اطلاع رسانی صورت خواهد پذیرفت. 
 مزایده استقلال 

سازمان خصوصی سازی و فرابورس روز 21 فروردین ماه را 
به عنوان زمان عرضه سهام باشگاه استقلال اعلام کرده بودند، اما تا 
پایان وقت اداری روز 20 فروردین ماه هیچ درخواست خریدی برای 

باشگاه استقلال ارائه نشد و به این ترتیب مزایده آبی ها لغو شد. 
 درصد فروش

گذاری مالکیت سرخابی ها این است   نکته جالب در خصوص وا
گذاری  که مشکل مالکیت مشترک این دو باشگاه در صورت وا
51درصدی نیز حل نخواهد شد و باید حداقل 81 درصد از سهام 

گذار شود.  یکی از این باشگاه ها به یک شرکت غیردولتی وا
 خریدار جدید

به یک  پرسپولیس  باشگاه  از سهام  81 درصد  قرار است 
گذار شود و استقلال همچنان  »کنسرسیوم« متشکل از 5 بانک وا
زیر نظر وزارت ورزش به کار خود ادامه دهد. این در شرایطی 
گذاری دو باشگاه به هلدینگ های  است که پیش از تصمیم به وا
گهی فروش باشگاه  آ گرفته شده بود.  بانک های غیردولتی 
پرسپولیس امروز )شنبه( منتشر می شود و پس از طی روند قانونی، 
خ های پایتخت به صورت رسمی به این  81 درصد از سهام سر
گذار خواهد شد. »کنسرسیوم«، هیاتی متشکل از 5  کنسرسیوم وا
بانک ملت، تجارت، صادرات، شهر و رفاه است که قصد دارند به 
صورت مشترک مالکیت 81 درصد باشگاه پرسپولیس را بر عهده 
بگیرند. در این بین البته ممکن است درصد سهام بانک ها با 
گذاری 81 درصد از سهام  هم تفاوت داشته باشد. در صورت وا
باشگاه پرسپولیس، میزان سهام وزارت ورزش در این باشگاه به 
زیر 10 درصد خواهد رسید و به این ترتیب مشکل مالکیت مشترک 
استقلال و پرسپولیس حل می شود. 10 درصد از سهام سرخابی ها 
گذار شده است. طبق  دو سال پیش از طریق فرابورس به مردم وا
اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، 5 اردیبهشت آخرین زمان برای 

رفع مشکل مالکیت مشترک پرسپولیس و استقلال است. 
 به دنبال مجوز 

که از آنها به عنوان خریداران  شنیده می شود بانک هایی 
احتمالی پرسپولیس و استقلال یاد می شود، در چند روز گذشته 
نامه رسمی خود را به بانک مرکزی و شورای عالی پول و اعتبار 
ارسال کرده اند تا بتوانند مجوز خرید این دو باشگاه را دریافت 
کنند و سپس اقدام رسمی برای خرید استقلال و پرسپولیس 

انجام خواهد شد. 
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پس گرفتن مدال دونده روس  
در المپیک لندن 

دوپینگ دونده 800 متر زنان در المپیک لندن 
باعث خواهد شد سرنوشت جدول مدالی این 
ماده از رقابت های دوومیدانی تغییر کند. به 
گزارش رویترز، واحد کنترل دوپینگ فدراسیون 
کاترینا  ا که  کرد  اعلام  دووومیدانی  جهانی 
پویستوگوا گولیف دونده 800 متر زنان به مدت دو 
سال از هر گونه فعالیت ورزشی محروم شده است 
و مدال نقره او در المپیک 2012 لندن نیز از او پس 
گرفته خواهد شد. این ورزشکار که تابعیتش را به 
ترکیه تغییر داده است به دلیل استفاده از یک 
ماده ممنوعه دو سال قادر به رقابت نخواهد بود. 
این ورزشکار ۴5 روز فرصت درخواست تجدیدنظر 
دارد و در صورت رد درخواستش، پاملا جلیمو 
کنیایی به مدال نقره خواهد رسید و آلیسیا مونتانو 

آمریکایی مدال برنز کسب خواهد کرد.

ویژه

گفتوگو

و  کتور  ترا پیشکسوت  محمودی  کاظم 
تیم  عملکرد  خصوص  در  فوتبال  کارشناس 

پرشورها در این فصل صحبت کرد. 
کتور تا چه اندازه می تواند به کسب   ترا

قهرمانی یا سهمیه آسیایی امیدوار باشد؟
کتور در دو بازی خانگی فرصت پیروزی را از  ترا
گر برنده از زمین خارج می شد الان  دست داد و ا
مدعی اصلی قهرمانی می شد، چون فاصله اش 
با تیم صدرنشین را به سه امتیاز کاهش می داد. 
کتور از لحاظ شکل بازی و نمایشی که در زمین  ترا
ارائه می کند یکی از بهترین تیم های لیگ برتر 
است. نفرات بسیار خوب و ارزنده ای در خدمت 
تیم هستند. چون تغییرات در ترکیب زیاد است، 
آن هماهنگی که مدنظر است در همه بازی ها 
ایجاد نمی شود. انتظار می رفت تا اینجای فصل، 
سرمربی تواند به ترکیب اصلی دست یابد. در 
حال حاضر با اضافه شدن رحمان جعفری به 
برنامه های تهاجمی تیم، در نیمم فصل دوم 
نتایج بهتری کسب شده است. از طرفی دیگر 
گر در تعویض های هر بازی، دقت بیشتری  ا
شود ضریب موفقیت تیم بالاتر می رود. هواداران 
کتور تا نفس آخر پشت تیم باشند، چون این  ترا

تیم در جام حذفی هم بخت قهرمانی دارد.
 در مورد عملکرد داوران در دیدارهای 

کتور چه نظری دارید؟ ترا
قرار بود این فصل مسابقات با سیستم کمک 
دور ویدئویی VAR برگزار شود، اما با نبود این 
کتور  سیستم عملاً حق بسیاری تیم ها از جمله ترا
کتور با آلومینیوم  تضییع شد. در بازی آخر ترا
ک، داور یک پنالتی مسجل را برای این تیم  ارا
نگرفت و خطای صددرصد بازیکن آلومینیوم را که 
باید با کارت قرمز جریمه می کرد، چون موقعیت 
گر VAR بود  قطعی گلزنی را گرفت، لحاظ نکرد. ا
روی هر دو صحنه به داور وسط کمک می کرد، اما 
در نبود آن، داور اول دو تصمیم اشتباه تأثیرگذار 
کتور شد. امیدوارم  گرفت که مانع از برتری ترا
VAR هر چه زودتر نصب شود تا هیچ تیمی از 

ناحیه داوری متضرر نشود. 

محمودی: 
با نبود VAR عملاً حق 
بسیاری تیم ها از جمله 

کتور تضییع شد ترا

تمدید قرارداد سرمربی یونانی  
تیم ملی بسکتبال زنان

ایسنا: قرارداد النی کاپوچیانی با فدراسیون 
بسکتبال تمدید شد. النی کاپوچیانی سرمربی 
تیم ملی بسکتبال زنان ایران تا پایان سال 2025 
قرارداد خود را با فدراسیون ایران تمدید کرد. 
النی کاپوچیانی سرمربی 5۴ ساله یونانی کار 
خود را از سال 200۷ به عنوان دستیار در لیگ 
بسکتبال یونان و تیم استراس آغاز کرد و در 
تیم های پاناتینایکوس، آتنایکوس و پانیونیوس 
هم دستیاری را تجربه کرد. او در سال 201۳ اولین 
تجربه سرمربیگری خود را در تیم اف ای اِی 
یونان پشت سر گذاشت و پس از آن در تیم های 
کوس یونان و تیم هومنتمن  هلینیکوس و المپیا
لبنان هم سرمربیگری را تجربه کرد و از سال 201۹ 
کنون هم سرمربیگری تیم پاناتینایکوس یونان  تا
را برعهده دارد. النیدر دوران سرمربیگری خود ۶ 
بار قهرمان لیگ بسکتبال یونان و ۶ بار قهرمان 

جام حذفی یونان شده است. 

کسب مدال در مسابقات جودو 
قهرمانی آسیا ساده نیست

تسنیم: حسین قمی سرمربی تیم ملی جودو 
کشورمان درباره شرایط ملی پوشان جودو در 
آستانه مسابقات قهرمانی آسیا اظهار داشت: دو 
سه اردوی مستمر در کشورمان داشتیم و بچه ها 
تمرین کردند. از لحاظ آمادگی جسمانی به حد 
مطلوب رسیدند و مرحله آخر اردو نیز از عید 
فطر استارت خورد و تا زمان اعزام ادامه خواهد 
داشت. در این مرحله شدت تمرینات بالاتر، اما 
حجم آن کمتر خواهد شد و بیشتر تمرکز خود را 
روی تمرینات ذهنی خواهیم گذاشت. قمی با 
اشاره به قدرت کشورهای آسیایی در رشته جودو 
یادآور شد: جودوکاران شاخص دنیا از ازبکستان، 
ژاپن، کره جنوبی و قزاقستان هستند و حتی 
برخی کشورهای عربی از ورزشکاران روس و گرجی 
استفاده می کنند. کشوری مانند تاجیکستان 
یک زمانی زنگ تفریح ما بود، اما با توجه به 
اینکه رئیس فدراسیون آنها نوه رئیس جمهور 
تاجیکستان است، سرمایه گذاری گسترده ای 
کرده و هر ماه در رویدادهای سخت دنیا دست و 

پنجه نرم می کنند.

منهایفوتبال

دیدگـاه

بیــنالمــلل
و  مادرید  رئال  تیم های  شب  سه شنبه  بازی     
گو برنابئو در دور رفت از  منچسترسیتی در ورزشگاه سانتیا
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا که با تساوی ۳- 
۳ خاتمه یافت، یکی از پرگل ترین و مهیج ترین بازی های این 
هفته بود. این بازی اما می توانست با برتری یک طرفه میزبان 
اسپانیایی همراه باشد؛ البته در صورت درست از آب درآمدن 
که بازیکنان و دست اندرکاران منچسترسیتی  فرضیه ای 
که پپ  انتظار داشتند  بودند. بسیاری  آن مشکوک  به 
گواردیولا، سرمربی منچسترسیتی برای این بازی بازیساز 
بلژیکی اش، کوین دی بروینه را در ترکیب اصلی قرار بدهد 
و گویا او چنین برنامه ای هم داشت، اما درست پیش از آغاز 
که حال دی بروینه در رختکن  بازی برنامه او تغییر کرد؛ چرا
بد و دچار حالت تهوع شد. بنابراین گواردیولا تصمیم گرفت 
که دی بروینه را روی نیمکت بنشاند. در این میان نشریه 
دیلی استار انگلیس ادعا کرده است که دی  بروینه به کادر 
فنی منچسترسیتی گفته دلیل حالت تهوع وی غذایی بوده 
که ساعاتی قبل از رفتن به ورزشگاه، در هتل محل اقامت 
تیم در شهر مادرید صرف کرد. این موضوع گواردیولا و سایر 
اعضای منچسترسیتی را به وحشت انداخت و آنها را نگران 
و مشکوک به وجود توطئه  ای پشت پرده برای مسمومیت 
بازیکنان تیم مهمان کرد. با این حال این مسئله هرگز علنی 
نشد و دچار نشدن سایر بازیکنان به مشکل دی بروینه، 

فرضیه وجود توطئه را باطل کرد. 

   کارلوس توس مهاجم سابق باشگاه 
که تیم سابقش  یوونتوس باور ندارد 
فصل را بالاتر از رتبه سوم به پایان برساند. 

گردان ماسیمیلیانو آلگری در حال  شا
حاضر ۶ امتیاز کمتر از میلان رده 

دومی دارند و تنها هفت هفته تا پایان 
فصل جاری سری آ باقی مانده است. به 
گزارش گاتزتا دلواسپورت، کارلوس توس 

درباره شرایط تیم سابقش گفت: 
کنون در رده سوم  یوونتوس ا
قرار دارد و فکر نمی کنم باشگاه 
در رتبه بالاتری قرار بگیرد. ما به 

دیدن قهرمانی های یوونتوس 
بنابراین  کرده ایم،  عادت 

که ببینیم  تعجب آور است 
اوضاع در دو سال گذشته 

برای تیم چقدر بد پیش 
رفته است. 

پیمان فخری بعد از جواب مثبت به فدراسیون: 

حاشیه مسابقات کشتی آزاد کسب سهمیه المپیک 

فرانک چامیزو، کشتی گیر کوبایی تبار کشور 
ایتالیا و دارنده 5 مدال رنگارنگ المپیک و 
جهان پس از آنکه در فینال مسابقات کشتی 
آزاد کسب سهمیه المپیک در قاره اروپا به 
کو، مقابل توران بایراموف آذربایجانی  میزبانی با
در یک رقابت پُر افت و خیز و جنجالی مغلوب 
شد، در مصاحبه با یک روزنامه ایتالیایی، 
اظهارات پر سر و صدایی را داشته است. به 
گفته وی، نمایندگان آذربایجان برای شکست 
در مبارزه با توران بایراموف مبلغ زیادی را به او 
پیشنهاد کردند. چامیزو با بیان اینکه شکستن 
صداقت من آسان نیست، ابراز داشت: در 
کو ۳00 هزار دلار به من پیشنهاد کردند تا  با

شکست بخورم. همان داور در کل تورنمنت 
با آذربایجانی ها بود. چامیزو در رقابت فینال 
وزن ۷۴ کیلوگرم ابتدا با نتیجه ۶ بر صفر عقب 
افتاد، اما موفق شد در یک کامبک در ثانیه های 
پایانی مبارزه، با برتری بر بایراموف بر اساس 
معیارها، نتیجه را 8 بر 8 به پایان برساند. در 
طول کشتی، چامیزو و مربیانش در چندین 
نوبت با تصمیمات داور مخالفت کردند. در 
ثانیه های پایانی داور 2 امتیاز به کشتی گیر 
ایتالیایی داد که بایراموف زانویش را روی تشک 
گذاشت. چامیزو پیش افتاد، اما پس از اعتراض 

سرمربی آذربایجان، این تصمیم لغو شد و 
بایراموف برنده شد. کشتی گیر سابق کوبایی 
فیلم ثانیه های پایانی این مسابقه را منتشر 
کرد و گفت: من می خواهم از هر کسی که این 
را تماشا می کند، عذرخواهی کنم. ورزش من 
زیباست. این فقط یک گروه رشوه گیر و فاسد 
است، قلب من از این غصه گریه می کند. ورزش 
من زیباست. ورزش من زیباست. متاسفم، 
گرامش  من متأسفم. )چامیزو در صفحه اینستا

نوشت(
برخی از کشتی گیران معروف در کامنت هایی 

از چامیزو حمایت کردند به طوری که فرانک 
استابلر )آلمان( قهرمان سه دوره جهان و 
دارنده مدال برنز توکیو نوشت: دوست من در 
غم تو شریک هستم. مایلز امینه )سن مارینو( 
دارنده مدال برنز توکیو نوشت: این یک سرقت 
ک است. متأسفم برادر. رستم  مطلق و وحشتنا
کالوف، دارنده مدال نقره جهان در سال  آسا
2015 از ازبکستان عنوان کرد: شما یک جنگجو 
هستید، امروز جنگیدید و هر کاری که به شما 
بستگی داشت انجام دادید، اما چنین داورانی 
باید نابود شوند و بیرون بروند. ورزش ما باید 
روشن و عادلانه باشد، تسلیم نشوید و به تلاش 

ادامه دهید. 

سابر  تیم ملی  سابق  سرمربی  فخری  پیمان 
گفت: فدراسیون شمشیربازی ایران با من تماس 
داشت و درخواست همکاری داشت و من هم 

پاسخ مثبت دادم. 
 پست مجازی 

کدامن، ملی پوش سابر کشورمان روز  علی پا
گذشته با انتشار تصویر خود و پیمان فخری 
سرمربی سابق تیم ملی کشورمان و نوشتن این 
متن که » یا راهی خواهیم یافت، یا راهی خواهم 
ساخت. بیا که منتظریم فخر شمشیربازی ایران« 
باعث شد تا موضوع بازگشت مجدد فخری به 
ایران برای هدایت تیم ملی بیش از گذشته قوت 
بگیرد. ساعتی بعد پیمان فخری نیز همین پست 
را بازنشر کرد. در کنار این موضوع، نحوه همکاری 
کریستن بائو و عدم حضور این مربی فرانسوی در 
کدامن نیز  کنار پیست مسابقات انفرادی علی پا
باعث نگرانی های زیادی شده بود و لزوم حضور 
احساس  گذشته  از  بیش  فخری  پیمان  یک 

می شد. 
گشت؟  باز

تیم ملی  سابق  سرمربی  فخری،  پیمان 
تیم ملی  به  بازگشت  مورد  در  کشورمان  سابر 
کرد: فدراسیون  شمشیربازی سابر ایران بیان 
و  گرفت  تماس  من  با  ایران  شمشیربازی 
درخواست همکاری داشت و من هم یک ماه 
است پاسخ مثبت دادم. مقدمات کار در حال 
انجام است تا به ایران بیایم و در کنار تیم ملی 

شمشیربازی سابر قرار بگیرم و کار را آغاز کنم. 
فخری در پاسخ به این پرسش که چه زمانی به 
ایران سفر می کند؟ گفت: احتمالا یک ماه دیگر 

به ایران می آیم و کارم را آغاز خواهم کرد. 
  تغییر تیم ملی سابر ایران

او در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر اینکه 
در  حاضر  حال  در  ایران  سابر  تیم ملی  تغییر 
فرانسه به سر می برد و تغییری در برنامه آنها 
؟ گفت: با توجه به اینکه  ایجاد می شود یا خیر
برنامه ریزی این اردو از قبل انجام شده بنابراین 
از  قبل  قطعا  اما  می شود  پیگیری  همان طور 
مسابقات قهرمانی آسیا اردوی فشرده ای را در 
ایران خواهیم داشت تا برای این مسابقات آماده 
شویم. پس از آن نیز اردوها به طور مستمر تا 

المپیک پاریس ادامه دارد. 
  وضعیت کریستین بائو

فخری در مورد وضعیت کریستین بائو که پیش 
از این فدراسیون اعلام کرده بود مربی تیم ملی 
ایران شده است نیز تصریح کرد: کریستین بائو از 
دوستان صمیمی من است و ارتباط نزدیکی با او 
دارم. خودم او را به فدراسیون ایران معرفی کردم 
اما با توجه به قراردادی که با کشورهای دیگر دارد، 
قطعا اینکه در بخش انفرادی در کنار بازیکنان ما 
باشد، امکان پذیر نخواهد بود. برای بخش تیمی 
هم به فدراسیون تمایل خود را اعلام کرده ام که 
گر بخواهند می توانند با بائو نیز همکاری داشته  ا

باشند و او هم در کنار تیم باشد. 

 یک ماه دیگر به ایران می آیم 

از باج میزبان تا رشوه داوران!

گر استقلال بازهم قهرمان نشود خیلی  ا
بد می شود 

شرایط  استقلال  بگویم  باید  گذشته  روز  بازی  سوای 
مساعدی ندارد. مشکلات اول فصل هنوز ادامه دارد. مسأله 
دوم همین بازی آخر بود. مس رفسنجان متحول شده است. 
استقلال می توانست برنده بازی شود، اما مشکل وی  ای آر 
اینجا خودش را نشان داد. به نظر من آن توپ گل شده بود. 
البته باید به کمک داور هم حق داد، چون در آن شرایط 
کارش سخت بود. این بازی نشان داد بودن وی  ای آر تکلیف 
قهرمانی یک تیم را مشخص کند. نمی دانم چرا این سیستم 
را نمی آورند. هرکسی که فوتبال بازی کرده باشد می داند 
مشکل استقلال از کجاست. وقتی بازیکن نگرفتند معلوم 
بود مشکل می خورند. مصدومیت مهدی پور را ببینید. این 
موضوع به استقلال ضربه می زند. زبیر نیک نفس بازیکن دو 
سه سال قبل نیست. خود مهدی پور هم مثل قبل نبود. 
ما بازیکن طراح نداریم. بازیکن ازبک پرسپولیس از هیچ 
یک گل ساخت. یا تیم ما یک مهدی ترابی ندارد. مدیریت 
و کادر فنی اختلاف دارند، اما قضاوت بماند برای مردم. 
الان استقلال در خط هافبک مشکل دارد. در گوش چپ و 
راست مشکل دارد. الان کاری نمی توان کرد؛ باید نشست و 
سینه زد و افسوس خورد. من یک ضرب المثل سراغ دارم. 
لیگ مثل دوی مارتن است. کسی از اول جلو افتاده حتما 
گر استقلال خودش را از زیر فشار قهرمانی  اول نمی شود. ا
دربیاورد موفق می شود. استقلال باید روی کار خودش تمرکز 
کند. باید منتظر اشتباه حریفان باشند. پرسپولیس تیم خوبی 
داشت و تقویت هم شد و حالا مدعی است. دلیلش همان 
ماشین چینی است که در بالا گفتم. حتما یک دلیلی دارد. 
گر استقلال بازهم قهرمان  نمی دانیم چگونه بیان کنیم. ا
نشود خیلی بد می شود و دلم به حال هوادار خواهد سوخت. 
در برنامه زنده هم گفتم خوب نیست این هواداران نفرین 
کنند. لعنت خدا بر کسانی که این بلاها را سر تیم آوردند. 
درباره دیگر تیم ها همین است. با احساسات هوادار استقلال 
در این یک دهه بازی شده است. این تیم افتخار ایران در 
آسیا است. متاسفانه هر سال همان بلا را سرمان می آوردند. 
باید از وزارت ورزش پرسید این مشکلات کی تمام می شود؟ 
مگر می شود این تعداد مدیر در استقلال عوض شوند؟ چرا 
در پرسپولیس ثبات مدیریتی وجود دارد؟ من به آن طرف 
کاری ندارم؛ دم شان گرم، ولی چرا الان استقلال هیات مدیره 
مشخصی ندارد؟ هیات مدیره ما الان کجاست؟ در این شرایط 
فنی صحبت می کنم. موضوع من نکونام نیست. هر مربی ای 
که آمده استقلال من حمایت کردم به خاطر طرفداران. وقتی 
از اول فصل صدر جدول هستید باید بگویم عملکردش بد 
است؟ مشکلاتی هم داشته است. وقتی بازیکن تاثیرگذار کم 
بوده است او چه کند؟ تیم های دیگر در بحث سقف بودجه 
تخلف کردند و استقلال نکرد؛ خب به ضرر چه کسی شد؟ الان 
کاپ اخلاق را به استقلال دادند؟ من خودم را جای نکونام 

می گذارم و نظر می دهم. 

مهدیپاشازاده
کارشناسفوتبال

پرسپولیس بانکی می شودپرسپولیس بانکی می شود
استقلال همچنان وزارتی! استقلال همچنان وزارتی! 


